
Protokoll årsmöte  

LundsSquash  
 

 

Datum: 2020-05-17 klockan 14.00 

Plats: Victoriastadions konferenslokal 

Närvarande på plats: Magnus Sydoff, Magnus Brommesson, Anders Eriksson, Jabbar 

Mohammad  

Närvarande via Meet: Emil Gunnarsson, Zoran Stambolovski, Kristian Hansson 

 

 

 

§1. Ordförande Magnus Sydoff hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat genom att 

börja att fastställa röstlängden för mötet. 

§2. Ordförande och sekreterare för mötet valdes, och Magnus Sydoff fick båda posterna. 

§3. Magnus Brommesson valdes som protokolljusterare och Anders Eriksson som rösträknare. 

§4. Möteskallelsen hade skickats ut den 25:e april, dvs c:a 3 veckor innan årsmötet. 

Mötesdeltagarna ansåg att mötet hade utlysts på rätt sätt. 

§5. Fastställande av föredragningslista. Mötet godkände föredragningslistan. 

§6. Magnus Sydoff drog verksamhetsberättelsen för det senaste verksamhetsåret. 

§7. Mötet gav ansvarsfrihet för styrelsen för det senaste verksamhetsåret. 

§8. Styrelsen har inte föreslagit någon ändring av medlemsavgiften och den är fortsatt 50 kr per 

termin, dvs. 100 kronor per år. 

§9. Inga motioner hade inkommit till styrelsen. 

§10. Val 

a. Magnus Sydoff valdes som föreningens ordförande för en tid av ett år 

b. Som ledamöter valdes Emil, Magnus H, Zoran, Anders E och Jabbar.  

c. Som suppleanter i styrelsen valdes Magnus B samt Kristian. 

§11. Årsmötet beslutade att inte välja några suppleanter (Stadgarna är inte tvingande på denna 

punkt) 

§12. Under punkten övriga frågor kom följande frågor upp 

a. Speltid 

Angående att om vi skulle önska oss 60 minuters banbokningstid istället för 45 

minuter. Mötet tyckte att vi kunde invänta svar från Victoriastadion om det är möjligt 

eller inte och ta ställning till detta när vi får besked. 



b. Extra tider 

Ett förslag till årsmötet var att köpa extra tider på söndagar efter att ordinarie omgång 

är färdigspelad för att spela lite längre fram. Årsmötet röstade inte för detta. 

c. Tränare 

Emil hade undersökt möjligheten till tränare men den tilltänkte (David) hade 

temporärt lämnat Sverige för sitt hemland Australien så det var oklart när eventuell 

träning kunde påbörjas. 

d. Ljudet från Lunds Fäktning 

Vi störs av Lunds Fäktning (LF) och deras ljudsystem för icke inkopplade spelare. 

Dessutom spelar de ibland relativt hög musik under uppvärmning och har ibland 

barnträning med lekar som genererar mycket ljud. 

Vid kontakt med LF:s tränare på plats så påstår de att störs av oss, så kontentan är att 

vi båda störs av varandra. Förslaget är att vi gemensamt tar kontakt med Lunds 

kommun för att kontrollera om det är möjligt att bygga en vägg mellan bana 4 och LF. 

e. Ombokning 

Emil vill hitta en lösning för enklare ombokning av squashtider. Emil kontaktar 

MyCourt för att se vad som är möjligt. 

f. Reserverad plats 

Jabbar tyckte att man skulle kunna betala 50 kronor i höst och på så sätt vara 

garanterad en plats i stegen i januari 2021 om man av någon anledning inte önskar 

delta i höst (tex. pga. Covid-19). Förslaget fick inget större bifall och kommer dessutom 

att resultera i mer administration, något som ingen verkade vilja ta på sig. 

 

Avslutningsvis tackade ordförande de närvarande och förklarade mötet för avslutat. 


